
Zápis Komise sportu, mládeže a volnočasových aktivit 

 

Číslo jednání:   2/2024 

Datum konání:   20. 3. 2024  

Předsedající:   Jaromír Hukal 

Přítomni:   Bc. Jiří Šebek, Matěj Čipera, Mgr. Klára Hlaváčková, Roman Říha,  

Svatopluk Malina, Mgr. Jan Kittler 

Nepřítomni:  Mgr. Jiří Ammer, Dominik Urich  

Hosté:   Marek Ladomerský – SC Xaverov 

  

Tajemník/Zapisovatel:  Bc. Veronika Jáně 

 

Jednání Komise sportu, mládeže a volnočasových aktivit se uskutečnilo dne 20.3.2024 v budově Úřadu 

MČ Praha 20, Jívanská 647. Jednání zahájil p. Jaromír Hukal v 17.00 hod. 

Program jednání: 

p. Hukal na setkání komise přivítal zástupce fotbalového klubu SC Xaverov – Marka Ladomerského. 

p. Ladomerský v krátkosti popsal historii klubu a současné fungování klubu, počty dětí, trenérů. Zájem 

dětí a mládeže o fotbal je v HP velký. 

Klub se dlouhodobě potýká s nedostatečnými tréninkovými prostory. P. Ladomerský navrhl, zda by 

bylo možné, nainstalovat osvětlení do sportovního areálu na FZŠ Chodovická, a to včetně menšího 

hřiště s umělou trávou blíže k ZŠ Ratibořická. Výrazně by jim to pomohlo v přípravě na sezonu. Komise 

odsouhlasila tento záměr a instalaci osvětlení plně podporuje. Dále p. Ladomerský upozornil na 

vlastnictví areálu SC Xaverov do budoucna a postavení městské části k tomuto problému. 

Na dotaz komise, jak by v budoucnu SC Xaverov využil novou tělocvičnu – především pro tréninky 

v období od října do března v podvečerních a večerních hodinách. 

 

Dále komise přistoupila ke schvalování žádostí o individuální dotace v oblasti sportu. 

➔ INDIVIDUÁLNÍ DOTACE z rozpočtu Městské části Praha 20 na rok 2024. Komise projednala  

14 žádostí a navrhla následující schválení dotací. 

 

1. TopTennis Xaverov 

Komise doporučuje vyhovět žádosti o individuální dotaci v oblasti sportu a navrhuje poskytnout 

dotaci ve výši 80 000 Kč. 

2. Kravmaga Faktory 

Komise doporučuje vyhovět žádosti o individuální dotaci v oblasti sportu a navrhuje poskytnout 

částku ve výši 15 000 Kč. 

 



3. Kickbox klub – celoroční činnost 

Komise doporučuje vyhovět žádosti o individuální dotaci v oblasti sportu a navrhuje poskytnout 

částku ve výši 180 000 Kč. 

4. Kickbox klub – Novoroční pohár 

Komise doporučuje vyhovět žádosti o individuální dotaci v oblasti sportu a navrhuje poskytnout 

částku ve výši 20 000 Kč. 

5. Sport škola 

Komise doporučuje vyhovět žádosti o individuální dotaci v oblasti sportu a navrhuje poskytnout 

dotaci ve výši 10 000 Kč. 

6. Julianna Berecová 

Komise doporučuje vyhovět žádosti o individuální dotaci v oblasti sportu a navrhuje poskytnout 

dotaci ve výši 5 000 Kč. 

7. Josef Ptáček, ml. 

Komise doporučuje vyhovět žádosti o individuální dotaci v oblasti sportu a navrhuje poskytnout 

dotaci ve výši 7 000 Kč. 

8. Martina Ptáčková 

Komise doporučuje vyhovět žádosti o individuální dotaci v oblasti sportu a navrhuje poskytnout 

dotaci ve výši 7 000 Kč. 

9. Jachtklub Toušeň 

Komise doporučuje vyhovět žádosti o individuální dotaci v oblasti sportu a navrhuje poskytnout 

dotaci ve výši 14 000 Kč. 

10. TAJV 

Komise doporučuje vyhovět žádosti o individuální dotaci v oblasti sportu a navrhuje poskytnout 

dotaci ve výši 5 000 Kč. 

11. Ing. Lenka Malá 

Komise doporučuje vyhovět žádosti o individuální dotaci v oblasti sportu a navrhuje poskytnout 

dotaci ve výši 60 000 Kč. 

12. Basketbal Sokol Horní Počernice 

Komise doporučuje vyhovět žádosti o individuální dotaci v oblasti sportu a navrhuje poskytnout 

dotaci ve výši 80 000 Kč. 

13. SC Xaverov 

Komise doporučuje vyhovět žádosti o individuální dotaci v oblasti sportu a navrhuje poskytnout 

dotaci ve výši 720 000 Kč. 

 

 



14. TJ Sokol Horní Počernice 

Komise doporučuje vyhovět žádosti o individuální dotaci v oblasti sportu a navrhuje poskytnout 

dotaci ve výši 860 000 Kč. 

 

Pan Hukal poděkoval všem přítomným za účast a v 18.45 hod. jednání komise ukončil. Další setkání 

komise je naplánováno na 10. 4. 2024 od 17.00. 

 

Jaromír Hukal, předsedající 


